
Bestyrelsesmøde d. 18 november 2019. 
 

Tilstede: Henning, Erik, Martin, Mathias, Sofie, Maria, Sandra. 
 

 Pkt. 1: Godkendelse af referat fra sidste møde  
Referat fra sidste måneds møde godkendes. 
 
Pkt. 2: Nyt fra formanden  
 
Parkering 
Jess har givet Parkkvarteret på en parkeringsaftale. Henning gennemgår kort aftalen 
med resten af bestyrelsen.  
Fordelene ved den nye aftale er bl.a. at 
- Parkkvarteret modtager en afgift på 50%, hvilket er højere end den tidligere aftale. 
- I stedet for vores parkeringskort, bliver Parkkvarterets biler registreret elektronisk. 
Bestyrelsen godkender den nye aftale. 
 
Juletræ og -lys 
Juletræer er bestilt og opsætningen er arrangeret.  Julelys er indkøbt og alt er klar til 
Parkkvarterets julefest. 
 
Fælleshuset 
Der er fortsat udfordringer ved fælleshuset. Der tales om at de ting der skal 
indkøbes til huset godt kan bestilles, selvom der fortsat ikke er helt styr på 
styregruppen. 
 
Pkt. 3: Nyt fra bestyrelsesmedlemmerne  
 
Maria // Forslag om skraldespand fra Bent 
Der ønskes opsat skraldespande på fællesområdet. Der stemmes om det og det 
beslutttes at der skal opstilles 1 skraldespand.  
Det aftales at: 
- skraldespanden skal være lille nok til at der ikke kan smides affaldsposer i den.  
- Det er affald og renhold som kommer til at stå for tømningen af den. 
- Udegrupp4en kan finde frem til en passende affaldsspand på deres gruppemøde. 
- Affaldsspanden opsættes i arbejdsweekenden. 
 
Det skal undersøges om der er særlige regler forbundet med opsætning af 
affaldsspand på området. 



 
 
 
Maria // Forslag om cykelstativ 
Der er nu fjernet ukrudt fra hjørnet overfor affaldsstationen. I stedet for at hjørnet 
går til spilde, kan det bruges til cykelstativ. Dette godkendes. 
Da der samler sig en del vand når det regner skal der nok en form for grus i bunden, 
inden cykelstativet sættes op. 
Udegruppen vil være involverede i dette. Det kan evt. gøres i den fælles 
arbejdsweekend. 
  
Der tales kort om udemiljøet og fællesområdet i Parkkvarteret. Det aftales at Sandra 
sammen med udegruppen skal finde frem til nogle gode løsninger, så der kan skabes 
et fælles rum i Parkkvarteret. 
 
Maria // Det virtuelle Parkkvarter v. André 
André har lavet et virtuelt Parkkvarter. Der tales om hvilke muligheder der er med 
dette, og der er enighed om at det vil være helt oplagt at benytte dette i 
planlægningen af udeområdet mv.  
 
Pkt. 4: Eventuelt 
Der spørges ind til økonomien for sociale rrangementer. 
Der er pt. Stemt igennem på afdelingsmødetr at vi har 5000 kr til 2020 til sociale 
aktiviteter. Der tale som at dette tal evt. kan forhøjes hvis der er tilslutning til 
arrangementerne. 
 
Pkt. 5: Punkter samt dato til næste mødes dagsorden 

 


